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§ 17  

Ensamkommande barn  

Beslut 

Arbets- och företagsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 

Stefan Heinebäck informerade nämnden om ensamkommande barn och besvarade frågor 

från ledamöter.  

Beslutsgång 

Arbets- och företagsnämnden noterade informationen till protokollet.  

 

- - - - - 
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§ 18  

Rutiner i arbets- och företagsnämnden    

Beslut 

Arbets- och företagsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Ärendet 

Nämndsekreteraren Maria Baeva och kommunjuristen Anneli Sagnérius informerade 

nämnden kort om rutiner inom arbets- och företagsnämnden kring utskick av handlingar, 

yrkande, reservation, protokollsanteckningar, jäv, sekretess, mm.  

Beslutsgång  

Arbets- och företagsnämnden noterade informationen till protokollet.  

 

- - - - - 
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§ 19 Dnr AFN 2015/10-050 

Överenskommelse med Länsstyrelsen angående 

mottagande och bosättning av nyanlända   

Beslut 

Arbets- och företagsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

Länsstyrelsen i Stockholm Län har gjort en framställan till Nacka kommun om en ny 

överenskommelse om mottagande och bosättning av nyanlända. Framställan avser 

mottagande och bosättning av 139 personer. För att arbets- och företagsnämnden på bästa 

sätt ska kunna planera och organisera ett mottagande av nyanlända har direktören för 

arbete och fritid initierat en kapacitetsutredning gällande boenden, en översyn av samarbete 

med utbildning och insatser för målgruppen samt en genomlysning av ekonomin kopplat 

till flyktingmottagandet. Detta arbete ska vara klart under våren 2015 och kommer då 

utgöra ett underlag för den nya överenskommelsen med Länsstyrelsen avseende 

mottagande.  

 

Tidplanen är att arbets- och företagsnämnden bereder Länsstyrelsens överenskommelse 

den 20 maj 2015 och att kommunfullmäktige fattar beslut om överenskommelsen den 22 

september 2015. 

Handlingar i ärendet 

Juridik- och kanslienhetens tjänsteskrivelse den 9 mars 2015 

Bilaga: Information om mottagande i länet samt framställan gällande överenskommelse om 

mottagande och bosättning av nyanlända, Länsstyrelsen i Stockholms Län, daterad 2015-

02-18.   

Bilaga: Överenskommelse om mottagande och bosättning av nyanlända (utkast). 

Beslutsgång 

Arbets- och företagsnämnden noterade informationen till protokollet.    

Protokollsanteckningar 

Louise Ollivier (MP) och Göran Börjesson (MP) lät anteckna följande till protokollet. 

 

”Nacka kommun ligger på pinsamt låg plats när det gäller att ta emot personer som flyr 

sina liv från krig (på plats 20 av länets totalt 26 kommuner 2014). Under 2011-2013 tog 

kommunen emot i snitt 0,64 personer per 1000 invånare jämfört med Södertälje som tog  
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§ 19 forts  

 

emot 9,6 personer och Sundbyberg med 3,89 mottagna personer per 1000 

kommuninvånare.  Nacka kommun bör vara mer solidarisk än så och ta ett större ansvar! 

 Detta är ingen ny fråga – men den är akut vilket gör att den kräver snabba och tydliga 

beslut. 

Under 2015 får Nacka kommun krav på sig att ta fram 139 platser för att möta behoven (år 

2014 var kravet på Nacka 40 platser). Dessa 139 platser innebär 139 personer som omfattas 

av lagen om etableringsinsatser och antalet ingår inte de 80 ensamkommande flyktingbarn 

som hanteras i ett annat beslut. 

Antalet platser baseras på uträkningar utifrån den gemensamma regionala 

fördelningsmodell som tagits fram i samråd med kommunerna med syfte att uppnå ett 

likvärdigt åtagande och en jämnare fördelning av mottagandet mellan kommuner i 

Stockholms län. Fördelningen är viktad mot följande variabler och statistik: 

• andel invånare i länet (befolkningsmängd per 30 juni 2014, SCB), 

• andel utrikesfödda, vilket speglar invandrade över tid, oavsett skäl för invandring 

(utrikesfödda per 30 juni 2014, SCB), 

• andel av de inflyttade från utlandet senaste året (juli 2013- juni 2014, SCB), 

• andel mottagna med permanent uppehållstillstånd per l 000 invånare, 3-års snitt, 

vilket speglar flyktingmottagandet över tid (juli 2011-juni 2014, Migrationsverket). 

 

Kommunen har under lång tid duckat för förfrågningar från Arbetsförmedlingen och 

Migrationsverket att ta emot fler nyanlända för bosättning i kommunen med hänsyn till att 

kommunen inte har bostäder.  

Nu duckar kommunen återigen och vill utreda frågan för att vid Kommunfullmäktige efter 

sommaren kunna ta beslut om huruvida kommunen kan ta emot 139 personer. Då har nio 

månader av 2015 gått vilket gör att 

1. Ett stort antal personer har fått vänta alldeles för länge med att komma ut i 

studier/förskola/arbete/företagande/arbetssökande etc.  

2. Det finns då en stor risk att kommunen återigen hamnar i bottenskiktet av 

kommuner vilka i mycket liten utsträckning ta emot dessa utsatta grupper i samhället 

genom att gräva ner sig i utredningar.  

 

Det är dags att ta aktivt ansvar och snabbt ställa om! 

 

Att kommunen saknar bostäder är inget nytt men det finns olika lösningar som Miljöpartiet 

hoppas den alliansstödda majoriteten kan stödja helt eller delvis för att snabba på 

förfarandet.  

Miljöpartiet arbetar aktivt med att finna lösningar för att på ett socialt hållbart sätt stötta 

när världens flyktingströmmar ökar markant. Nacka måste ta sitt ansvar och det mycket 

snabbt. 
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§ 19 forts  

 

Miljöpartiet under senare tid lämnat in bl a nedan förslag (utöver protokollsanteckningar 

och politikerinitiativ): 

1. Nacka kommun föreslås att, i väntan på att tunnelbanan och 

bostäder/affärslokaler byggs på Västra Sicklaön, ta fram tillfälliga bygglov för 

modulbostäder till flyktingmottagning för att snabbt ställa om och möta dagens behov.  

Dessa skulle kunna byggas av kommunen själv, Migrationsverket eller någon privat aktör.  

En motion med detta innehåll lämnades in av Sidney Holm för Miljöpartiet den 20 mars 

2015. Ekonomiska incitament för detta finns att tillgå! 

2. Nacka kommun behöver driva ett kommunalt ägt fastighetsbolag för att 

snabbt kunna ställa om och stötta när det kommer till bostäder till unga, nyanlända och 

övriga som har önskemål eller behov av att hyra sin bostad. Det är läge att starta bolaget nu 

när Nacka ska växa snabbt. Läs gärna mer på http://www.mp.se/nacka/kommunalt-

fastighetsbolag.” 

 

Maria Lähetkangas (S) och Åsa Norrman Grenninger (S) lät anteckna följande till 

protokollet.    

 

”Länsstyrelsen har skickat en förfrågan till Nacka kommun för 2015 angående mottagande 

av nyanlända där de önskar att Nacka kommun ökar mottagandet och tar emot 139 

personer under 2015. Nacka har hittills i år erbjudit endast en lägenhet till nyanlända. 

Socialdemokraterna kräver att majoriteten måste omprioritera för att möta och välkomna 

nyanlända till Nacka. Eftersom Nacka bygger mycket och just nu ligger i framkant för 

byggandet i Sverige vill socialdemokraterna anföra möjligheten att i och med detta passa på 

att bygga långsiktigt hållbart både ekonomiskt, ekologiskt och socialt. 

 

Nacka kommun har sedan tidigare år förbundit sig att ta emot 40 nyanlända men har inte 

lyckats nå upp till det antalet. Det finns en underkapacitet på boende för nyanlända och 

detta måste åtgärdas. En av de stora bristerna är att ärendehanteringen skjuts på framtiden. 

Förfrågan från Länsstyrelsen inkom till Nacka kommun redan i november och gäller från 1 

jan 2015. Majoriteten väljer trots detta att inte behandla ärendet på fullmäktige förrän 22 

september. Då finns inte mycket tid kvar för att ta emot nyanlända för 2015. Majoriteten 

behöver vara mer proaktiva för att klara av välkomnandet av nyanlända även i denna del av 

Sverige.” 

 

- - - - - 
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§ 20 Dnr AFN 2015/19-615 

Bättre resultat på svenska för invandrare  
Politikerinitiativ den 9 februari 2015 av Ylva Sandström (M) 

Beslut 

Arbets- och företagsnämnden noterar att det pågår ett arbete inom arbets- och 

företagsenheten för att öka antalet elever som söker sfi-praktik (språkpraktik). 

Arbets- och företagsnämnden noterar att arbets- och företagsenheten under våren 2015 

kommer bjuda in jobb- och utbildningsexperter (enskilda anordnare) för att diskutera 

möjligheten att starta fler sfx-utbildningar.   

Arbets- och företagsnämnden beslutar att rektor senast efter sommaren återrapporterar hur 

arbetet med praktiken samt sfx fortskrider. 

Ärendet 

Ylva Sandström (M) föreslår i ett politikerinitiativ att arbets- och företagsnämnden utreder 

möjligheten att få minst en Sfx-utbildningsanordnare, kommunal eller fristående, som 

lokaliserar sin verksamhet centralt och lättillgängligt för Nackabor, till exempel på Sicklaön 

samt att alternativ tas fram för hur språkpraktik ska komma fler till del. 

Arbets-och företagsenheten delar initiativtagarens syn att det är viktigt att på olika sätt 

förbättra de insatser som görs inom vuxenutbildningen för att förbättra 

svenskundervisningen för personer med annat modersmål än svenska.  

Rektor för vuxenutbildningen kommer under våren 2015 att kontakta Nackas jobb- och 

utbildningsanordnare som erbjuder utbildning i svenska för invandrare och diskutera 

möjligheterna att starta en ny sfx-utbildning i Nacka, förslagsvis i Sickla.  

Utifrån arbets- och företagsenhetens pågående arbete för att öka antalet sfx-utbildningar 

samt språkpraktik finns goda förhoppningar om att framöver få ett bättre resultat för 

svenska för invandrare inom Nacka kommun. 

Handlingar i ärendet 

Arbets- och företagsenhetens tjänsteskrivelse den 9 mars 2015 

Bilaga: Politikerinitiativ den 9 februari 2015 av Ylva Sandström   

Yrkanden 

Ylva Sandström (M) yrkade ett tillägg att rektor senast efter sommaren återrapporterar hur 

arbetet med praktiken samt sfx fortskrider.  

Ordförande Jan-Eric Jansson (KD) yrkade bifall till Ylva Sandströms (M) tilläggsyrkande.  

Beslutsgång 

Arbets- och företagsnämnden beslutade i enlighet med Ylva Sandströms (M) 

tilläggsyrkande.  

- - - - - 
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§ 21  Dnr AFN 2015/14-130 

Stadsodling för integration och sociala möten  
Motion den 2 februari 2015 av Sidney Holm (MP) och Louise Ollivier (MP). 

Beslut 

Arbets- och företagsnämnden föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut. 

 

Kommunfullmäktige avslår förslaget om att kommunen initierar ett integrationsprojekt 

utifrån stadsodling. Kommunfullmäktige noterar att inom ramen för kundval inom 

vuxenutbildning respektive arbetsmarknadsinsatser finns möjlighet för enskilda anordnare 

att erbjuda utbildningar respektive insats i enlighet med förslagen i motionen.   

Motionen är med detta färdigbehandlad 

Ärendet 

Sidney Holm (MP) och Louise Ollivier (MP) lämnade till kommunfullmäktiges 

sammanträde den 2 februari 2015 en motion med förslag om att Nacka ska initiera och 

hjälpa till att organisera ett stadsodlingsprojekt med syfte att integrera människor från olika 

länder i samhällets gemenskap. Kommunfullmäktiges arbetsutskott överlämnade motionen 

till natur- och trafiknämnden, social- och äldrenämnden, arbets- och företagsnämnden och 

mångfaldskommittén för utredning och förslag till beslut. 

 

Flera städer har idag stadsodling, vissa med stöd av kommunerna. På samma sätt driver 

skolor trädgårdsprojekt inom ramen för utbildning. Likaså finns på fler håll 

trädgårdsterapeutisk rehabilitering som ett led i arbetsriktade aktiviteter. 

Handlingar i ärendet 

Arbets- och företagsenhetens tjänsteskrivelse den 6 mars 2015  

Bilaga: Utdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott den 17 februari 2015 

Bilaga: Motion stadsodling för integration 

Yrkanden 

Louise Ollivier (MP) yrkade bifall till motionen. I detta yrkande instämde Maria 

Lähetkangas (S).  

Beslutsgång 

Med avslag på Louise Olliviers (MP) bifallsyrkande beslutade arbets- och företagsnämnden 

i enlighet med förslag till beslut.  

Reservationer 

Louise Ollivier (MP), Maria Lähetkangas (S) och Goitom Efson (NL) reserverade sig mot 

beslutet.  
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§ 21 forts 

Protokollsanteckningar 

Louise Ollivier (MP) och Göran Börjesson (MP) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Miljöpartiet reserverar sig till beslutet. Kundval och externa leverantörer är en sak, och vi 

ställer oss inte främmande till det, men Miljöpartiet ser det som viktigt att kommunen nu 

tar stafettpinnen i arbetet för att visa initiativförmåga.” 

 

Ylva Sandström (M), Jan-Eric Jansson (KD), Joakim Olofsson (FP) och Claes Tarras 

Ericsson (C) lät anteckna följande till protokollet: 

 

”Är målet arbete, finns möjligheten för Jobbexperter att inkludera stadsodling i sitt utbud. 

Då är det dock viktigt att säkerställa att insatsen verkligen är ett led på vägen till egen 

varaktig försörjning.  

Är målet integration i ett bredare perspektiv, att få till möten mellan människor från olika 

bakgrund, kan stadsodling absolut vara ett sätt, men vi anser inte att detta är något som 

bäst sköts av kommunen. Tvärtom är det något som med fördel ordnas i det civila 

samhällets regi, t.ex. via föreningar, frivilligorganisationer, bland grannar eller kanske via 

religiösa samfund. Att storskalighet skulle vara en fördel kan vi heller inte se. 

Samtidigt måste man vara medveten om att det kan finnas intressekonflikter rörande 

markanvändningen – det som ser ut som en oanvänd gräsplätt eller slänt, kan vara använd 

och uppskattad av andra precis som den är. Här är förstås kommunen en viktig 

samtalspartner för den som vill bedriva stadsodling och vi ser positivt på att kommunen 

hjälper till att hitta platser där stadsodling kan lämpa sig.” 

 

- - - - - 
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§ 22 Dnr AFN 2015/15-012 

Social verksamhet vid Nackas återvinningscentraler 
Motion den 24 november 2015 av Lena Rönnerstam och Gunnel Nyman- Gräff (S). 

Beslut 

Arbets- och företagsnämnden föreslår att kommunfullmäktige noterar att enskilda 

anordnare inom kommunens kundval har möjlighet att i samarbete med 

återvinningscentraler erbjuda insatser i enlighet med motionen. Kommunfullmäktige anser 

motionen färdigbehandlad.  

 

Arbets- och företagsnämnden noterar att frågan om verksamhet vid återvinningscentraler 

specifikt för målgruppen för daglig verksamhet enligt lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade ligger inom socialnämndens ansvarsområde och bör beredas av denna 

nämnd. 

Ärendet 

Lena Rönnerstam (S) och Gunnel Nyman Gräff (S) har föreslagit att i Nacka införa 

återbruk vid den framtida kretsloppsanläggningen inom Kil Företagsområde som Nacka 

driver tillsammans med Värmdö kommun samt vid Österviks återvinningscentral om nu är 

under utbyggnad. Motionärerna menar att där kommer det finnas utrymme för en social 

verksamhet för att öka på återvinningen, skapa en stimulerande och spännande arbetsplats 

inom daglig verksamhet och bidra till ett mer ekologiskt tänkande. 

 

Nacka kommuns kundvalssystem medför att enskilda anordnare har stora möjligheter att 

fritt utforma sin specifika verksamhet och vilka insatser som kan erbjudas kunderna. Det är 

mycket möjligt att ett samarbete med återvinningscentraler kan utgöra en intressant 

inriktning för enskilda anordnare inom kundvalet. Kommunens funktion i sammanhanget 

är att auktorisera anordnare utifrån om auktorisationsvillkoren godkänns. Eventuella 

samarbetspartners råder den enskilda anordnaren själv över så länge auktorisationsvillkoren 

är uppfyllda. Verksamhet för dem som har rätt till daglig verksamhet enligt lagen om 

särskilt stöd för vissa funktionshindrade ligger inom socialnämndens ansvar, varför 

beredningen för arbets- och företagsnämnden avser frågan generellt om 

arbetsmarknadsinsatser vid återvinningscentraler. 

Handlingar i ärendet 

Arbets- och företagsenhetens tjänsteskrivelse den 6 mars 2015 

Bilaga: Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott  

Bilaga: Motion social verksamhet vid Nackas återvinningscentraler 24 november 2014 
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§ 22 forts 

Yrkanden 

Ylva Sandström (M) yrkade en ändring att i förslaget till beslut, i första stycket, i andra 

meningen, stryks bort ”Arbets- och företagsnämnden föreslår därmed”  

Vidare yrkade Ylva Sandström (M) ett tillägg till andra stycket i förslaget till beslut ”…och 

bör beredas av denna nämnd”.  

Beslutsgång 

Arbets- och företagsnämnden beslutade i enlighet med Ylva Sandströms (M) yrkanden.  

Protokollsanteckningar 

Maria Lähetkangas (S) och Åsa Norrman-Grenninger (S) lät anteckna följande till 

protokollet.  

 

”Socialdemokraterna tar tillbaka bifallsyrkandet i nämnden på grund av kommunjuridiska 

skäl men vi hänvisar samtidigt till lagt politikerinitiativ som kommer att tas på nästa 

sammanträde. Socialdemokraterna kommer fortsätta driva möjligheten till arbetstillfällen 

riktade till individer långt från arbetsmarknaden.” 

 

Ylva Sandström (M) lät anteckna följande till protokollet.  

 

”Vi ställer oss positiva till återbruk vid återvinningscentralerna och tycker att detta vore ett 

välkommet tillskott i Nacka. Om det kan drivas som Daglig verksamhet måste dock Social- 

och äldrenämnden ta ställning till. När det gäller arbetsmarknadsinsatser, kan återbruk vara 

en möjlig del i Jobbexperternas utbud, och vi ser positivt på att auktorisera en anordnare 

som har detta som del i sitt utbud, under förutsättning att övriga villkor uppfylls och att det 

på sikt leder till egen försörjning.” 

 

- - - - - 
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 26 mars 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Arbets- och företagsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 23 Dnr AFN 2015/18-001 

Nytt personuppgiftsombud för arbets- och 

företagsnämnden  

Beslut 

Arbets- och företagsnämnden beslutar att entlediga Börje Sjölund från uppdraget att vara 

personuppgiftsombud för nämnden. 

Arbets- och företagsnämnden beslutar att utse Anneli Sagnérius till nytt person-

uppgiftsombud för nämnden. 

Ärendet 

Syftet med personuppgiftslagen är att skydda människor mot att deras personliga integritet 

kränks genom behandling av deras personuppgifter. Lagen gäller i huvudsak för sådan 

behandling av personuppgifter som helt eller delvis är automatiserad. 

Enligt lagen är det i en kommun de enskilda nämnderna som är personuppgiftsansvariga 

för de uppgifter som behandlas inom det egna ansvarsområdet. Med ansvaret följer ett 

skadeståndsansvar för skada och kränkning av den personliga integriteten som en be-

handling av personuppgifter i strid med personuppgiftslagen har orsakat.  

Den som helt eller delvis automatiskt behandlar personuppgifter skall anmäla alla 

behandlingar av personuppgifter som den gör till Datainspektionen. Anmälan behöver 

dock inte göras om den personuppgiftsansvarige har utsett ett personuppgiftsombud. Ett 

beslut att utse personuppgiftsombud skall anmälas till Datainspektionen. 

Personuppgiftsombudets uppgift är att självständigt se till att den personuppgiftsansvarige 

behandlar personuppgifter på ett lagligt och korrekt sätt och i enlighet med god sed, samt 

påpeka eventuella brister för den personuppgiftsansvarige.  Den personuppgiftsansvarige 

har således alltid det yttersta ansvaret för all behandling även om han har utsett ett ombud. 

Eftersom nuvarande personuppgiftsombud Börje Sjölund slutar sin anställning i 

kommunen inom en snar framtid behöver ett personuppgiftsombud utses. Kommunjurist 

Anneli Sagnérius har fått detta uppdrag men det formella beslutet måste fattas av nämnden 

eftersom varje nämnd är en egen myndighet. 

Handlingar i ärendet 

Arbets- och företagsenhetens tjänsteskrivelse den 9 mars 2015 

Beslutsgång 

Arbets- och företagsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

 

- - - - - 
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 26 mars 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Arbets- och företagsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 24 Dnr AFN 2015/9-133 

Utökat mottagande av ensamkommande barn  

Beslut 

Arbets- och företagsnämnden beslutar att ingå överenskommelse med Länsstyrelsen om 48 

platser för asylsökande barn så kallade ensamkommande barn. 

Ärendet 

I november 2014 överlämnade Migrationsverket en höstprognos för mottagande av 

ensamkommande barn. Prognosen visar en betydande ökning av antalet asylsökande 

ensamkommande barn jämfört med tidigare prognoser. Den prognostiserade ökningen 

innebär att fördelningstalen för 2015 behöver skrivas upp och nya överenskommelser 

upprättas med kommunerna. Nacka kommun föreslås enligt de nya fördelningstalen 

anordna boendeplatser för 48 ensamkommande barn. Det innebär en utökning med 26 

boendeplatser jämfört med tidigare överenskommelse med Länsstyrelsen. 

 

Det är av stor vikt att Nacka kommun fattar beslut om förnyad överenskommelse med 

Länsstyrelsen med anledning av de nya fördelningstalen. Migrationsverket har utvidgade 

möjligheter att anvisa kommuner att ta emot asylsökande ensamkommande barn även 

utanför gällande överenskommelser. För att arbets- och företagsnämnden ska kunna 

planera mottagandet är det att rekommendera att överenskommelse ingås utifrån de nya 

fördelningstalen. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse den 15 mars 2015  

Bilaga: Reviderad information angående fördelningstal 2015 avseende mottagande av 

nyanlända och ensamkommande asylsökande barn, Länsstyrelsen den 11 november 2014. 

Bilaga: Kommunfördelning utökat behov av platser 2015 (2014-11-07), Länsstyrelsen.  

Bilaga: Information om anvisningar av asylsökande ensamkommande barn samt 

överenskommelsearbetet inför 2015, Länsstyrelsen den 10 november 2014. 

Yrkanden 

Louise Ollivier (MP) yrkade bifall till förslag till beslut. I detta yrkande instämde ordförande 

Jan-Eric Jansson (KD) och Ylva Sandström (M).   

Beslutsgång 

Arbets- och företagsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.  

Protokollsanteckningar 

Louise Ollivier (MP) och Göran Börjesson (MP) lät anteckna följande till protokollet.  
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 26 mars 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Arbets- och företagsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 24 forts  

 

”Miljöpartiet ser mycket positivt på att nämnden nu beslutat att under 2015 ta emot 80 

ensamkommande flyktingbarn (eller som det står i beslutet 48 platser vilka beräknas 

omsättas 1,7 gånger under året).   

Beslutet stämmer väl med det skriftliga yrkande från Miljöpartiet som mejlades ut till 

nämndens ledamöter inför mötet den 19 februari.  

Vi är nöjda med att den alliansstyrda majoriteten beslutar att ta ett större ansvar i denna 

viktiga fråga.  

Vidare ser vi fram emot att kontinuerligt få information i nämnden om hur arbetet går med 

mottagandet och stödet till barnen.” 

 

Maria Lähetkangas (S) och Åsa Norrman-Grenninger (S) lät anteckna följande till 

protokollet.  

 

”Socialdemokraterna välkomnar den nya utökade överenskommelsen med Länsstyrelsen 

angående mottagande av ensamkommande flyktingbarn. Socialdemokraterna vidhåller att 

kommunen ska bereda boendeplatser till det antal ensamkommande flyktingbarn som 

Länsstyrelsen anser behövs.” 

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Arbets- och företagsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 25  

Anmälningsärenden  
Arbets- och företagsnämnden beslutar att den har tagit del av handlingar.  

Arbets- och företagsnämnden beslutar att samtliga representanter i nämnden får delta i 

informationsseminarium Stockholm stads arbete med fattiga EU-medborgare utan 

stadigvarande bosättning den 1 april 2015 på nämndens bekostnad.  

Arbets- och företagsnämnden beslutar att Överenskommelse om samverkan mellan 

kommunerna från KSL ska beredas och tas upp som ett ärende på nästkommande 

sammanträde.   

Protokoll  

Protokoll, arbets- och företagsnämndens utskott den 25 februari 2015  

Protokoll, arbets- och företagsnämndens utskott den 25 mars 2015  

Skrivelser 

Samverkan mellan kommuner i Stockholms län gällande nyanlända, KLS 

Styrgruppens handlingsplan 2015/Överenskommelsen om samverkan mellan kommunerna 

i Stockholms län gällande nyanlända, KLS  

Inbjudningar 

Inbjudan till informationsseminarium Stockholm stads arbete med fattiga EU-medborgare 

utan stadigvarande bosättning. Veronica Wolgast Karlberg, projektledare Stockholms stads 

socialförvaltning, avd. för stadsövergripande sociala frågor, föreläser för socialnämndens 

och arbets- och företagsnämndens ledamöter. Onsdagen den 1 april kl. 17.00 - 19.30 

i Nackasalen. 

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Arbets- och företagsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 26 

Övriga frågor  
 

Louise Ollivier (MP) inkom med ett förslag att nämndens ansvar inom ekonomiskt bistånd 

belysas i form av ett informationsärende på nästkommande sammanträde.  

Arbets- och företagsnämnden gav därför i uppdrag till arbets- och företagsenheten att 

bereda denna informationspunkt till nästkommande sammanträde.  

 

Maria Lähetkangas (S) lämnade ett politikerinitiativ från Socialdemokraterna Skapa 

arbetstillfällen med social inriktning Nacka. Arbets- och företagsnämnden tog del av 

initiativet och gav i uppdrag till arbets- och företagsenheten att bereda initiativet och 

återkomma med en tjänsteskrivelse till nästkommande sammanträde.     

 

- - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Arbets- och företagsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 27  

Ansökan om särskilt förordnad vårdnadshavare enligt 6 

kap 8a § föräldrabalken  

Beslut 

Arbets- och företagsnämnden beslutar att ärendet utgår.  
 


